
证书编号：ISC-O-2024-3069-R

兹 证 明

江西元一制冷设备集团有限公司

统一社会信用代码：913609820544365986
注册地址：江西省樟树市张家山工业园区 1号路 邮编: 331200
经营地址：江西省樟树市张家山工业园区 1号路 邮编: 331200

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

冷冻柜、瞻仰台的设计生产；解剖台、水晶棺、骨灰盒、存放架的生
产（包含位于江西省樟树市城北经济技术开发区经开东路 1218 号 的江西
方明环保科技有限公司火化机、焚烧炉、尾气除尘净化设备、空气净化设
备的生产）及其所涉及的相关职业健康安全管理活动

首次发证日期：2018年 12月 13日
本次发证日期：2024年 09月 29日
有 效 期 至 ：2027年 12月 12日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2024-3069-R

This is to certify that

Jiangxi Yuanyi Refrigeration Equipment Group Co., Ltd

The social credit code：913609820544365986

Registered Address: No.1 Road, Zhangjiashan Industrial Park, Zhangshu City, Jiangxi Province

Audit Address: No.1 Road, Zhangjiashan Industrial Park, Zhangshu City, Jiangxi Province

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Design and production of freezers and viewing platforms; The production of dissecting tables, crystal coffins,
ash urns, and storage racks (including the production of cremation machines, incinerators, exhaust dust removal
and purification equipment, and air purification equipment of Jiangxi Fangming Environmental Protection
Technology Co., Ltd. located at 1218 Jingkai East Road, Chengbei Economic and Technological Development
Zone, Zhangshu City, Jiangxi Province) and the related occupational health and safety management activities
involved

Date of first Issue：2018-12-23

Issue Date：2024-09-29

Expiration Date: 2027-12-12

Occupation Health Safety

Management System Certificate


